

CHINA
中国



Tour Code:
G1.36 XMN

6天DAYS 5晚NIGHTS

厦门/泉州/ 永定

Xiamen/Quanzhou/
Yongding

全程无购物站 NO SHOPPING STOP

行程精粹 HIGHLIGHT

- 永定土楼：素有“土楼王”之称
Yongding Tulou : is known as the "King of Tulou"
- 体验《千与千寻》中国版海上列车
Experience China's "Spirited Away" Sea view subway
- 厦门：海上花园—鼓浪屿
千年古刹—南普陀寺
Xiamen: Gulangyu Island, Nanputuo Temple



特选膳食
Special Cuisine



厦门海鲜拼盘
Xiamen Seafood



泉州风味
Quanzhou Cuisine



客家风味
Hakka Cuisine



6天5晚

厦门 / 泉州 / 永定



Tour Code: G1.36 XMN

AIRLINK 俊旅游 603-8060 1199

1 吉隆坡 厦门 或 泉州

(机上用餐/午/晚)

- 📍 集合于机场，乘坐班机飞往厦门或泉州。
- 📍 【晋江市五店市传统街】【开元寺】【东西塔】
— 探索晋江五店市传统街区，这里的“皇宫旗”展现了鲜明的闽南特色。红砖建筑和中西合璧的豪宅。

2 泉州 永定

(早/午/晚)

- 📍 早餐后，前往永定。
- 📍 泉州【鲟浦村】（体验闽南民族传统服饰）
- 📍 永定土楼【承启楼】【侨福楼】【五云楼-不登楼】
— 永定县高北村高北土楼群建于1709年，素有“土楼王”之称。
- 📍 晚上参加篝火晚会

3 永定 潮州

(早/午/晚)

- 📍 早餐后，往潮州。
- 📍 韩文公祠 — 纪念唐代文学家韩愈
- 📍 潮州古城 (含电瓶车) — 游览拥有600多年历史的城楼
- 📍 湘子桥 (配合项目) — 中国古代著名桥梁之一 (含门票)
- 📍 牌坊街
- 📍 漫步滨江长廊
- 📍 潮州市区夜游

4 潮州 厦门

(早/午/晚)

- 📍 车游【海滨长廊】【人民广场】
- 📍 然后，往厦门
- 📍 感受【千与千寻-海上列车】
- 📍 第八市场 (配合项目) — 探访厦门最出名，号称厦门人海鲜仓“八市”，海鲜美食应有尽有，本地特产琳琅满目，感受当地市井烟火气。
- 📍 【厦门观音山涂鸦一条街】【厦门观音山深夜酒场】网红打卡
- 📍 漫步演武大桥观景平台【远眺厦门双子塔】
- 📍 沙坡尾避风坞 — 沙坡尾是厦门港的起源地，其名称来源为此地是一大段沙滩的最末端，是当地渔民避风、休息的聚集地。
- 📍 夜游中山路步行街 (配合项目)

5 厦门

(早/午/-)

- 📍 南普陀 — 闽南第一名刹，这里保存着工艺精绝的佛像和珍贵的文物。
- 📍 乘船前往【鼓浪屿】— 海上花园，穿行万国建筑博览线，英、德、日、西班牙领事馆旧址，天主教堂、协和教堂 各种风格样式老别墅一一呈现。
- 📍 龙头路商业街 — 有各式旅游纪念品和风味小点。
- 📍 万国建筑博览群 — 天主、协和大教堂、各式老别墅。
- 📍 途径环岛路黄金海岸，远眺金门岛。
- 📍 曾厝垵文创村 — 中国最文艺、闽南最美的原生态自然村是厦门最有诗意的地方。
- 📍 厦门山海健康步道【林海线】 (配合项目) — 看山看海看日落晚霞的首选地。

6 厦门 或 泉州 吉隆坡

(早/午/机上用餐)

- 📍 搭乘航班返回吉隆坡。

配合项目：湘子桥【门票】+厦门第八市场+夜游中山路步行街+厦门山海健康步道

RM 300 /人

6 DAYS 5 NIGHTS

Xiamen/Quanzhou/ Yongding



Tour Code: G1.36 XMN

 AIRLINK 俊旅游 603-8060 1199

1 Kuala Lumpur Xiamen OR Quanzhou

(MOB/L/D)

 Assembly at airport, depart to Xiamen OR Quanzhou.

 [Wudian Traditional Street] [Kaiyuan Temple] [East-West Pagoda]

— Jinjiang Wudianshi which showcases the distinctive Minnan characteristics with its "Huanggongqi" red brick buildings and a blend of Chinese and Western-style mansions. Visit the thousand-year-old [Kaiyuan Temple], and [East-West Pagodas] from the Song Dynasty.

2 Quanzhou Yongding

(B/L/D)

 After breakfast, proceed to Yongding

 Xunpu Village (Experience the traditional costumes of southern Fujian ethnic groups)

 Yongding Tulou [Chengqilou Building] [Wuyun Building] [Qiaofu Building **not to the floor**]

— Yongding Tulou in Gaobei Village was built in 1709 and is known as the "King of Tulou".

 Attend a bonfire party in the evening.


3 Yongding Chaozhou

(B/L/D)

 After breakfast, go to Chaozhou

 Hanwen Gong Temple

 Chaozhou Ancient City (Including battery car)

 Xiangzi bridge (**compulsory item**) — that crosses the Han River. Also renowned as one of China's four famous ancient bridges.

 Paifang Street

 Stroll along the riverside Promenade

 Chaozhou City Night Tour

4 Chaozhou Xiamen

(B/L/D)


 Car ride [along the seaside promenade] [People's Square]


 Then, go to Xiamen.

 'Spirited Away' sea train

 Eight Market (**compulsory item**) — Visit the largest seafood market in Xiamen at the most popular local bazaar.

 [Xiamen Guanyin Mountain Graffiti Street] [Xiamen Guanyin Mountain Late Night Wine Bar] **internet-famous site**

 (observation deck) Xiamen Twin Towers


 Shapowei Shapowei — is the origin of Xiamen Port, and its name comes from the end of sandy beach, and is a gathering place for local fishermen to take shelter and rest.


 Night Tour Zhongshan Road Pedestrian Street (**compulsory item**)

5 Xiamen

(B/L/-)


 South Putou Temple — This is a typical Minnan Ancient building which was built in the Tang Dynasty

 Take a boat to Gulangyu Island — World Architecture Expo (Catholic Church, Concorde Church, various kind of old villas). It was designated an international foreign settlement in the past for the English, Germans, Spanish and Japanese who built mansions and churches there.

 Longtuo Road Commercial Street — There are all kinds of tourist souvenirs and flavor snacks.

 Wanguo Building (Catholic Church, Concorde Church, various kind of old villas)

 Pass by the Gold Coast of Huandao Road and overlook Kinmen Island

 ZengCuAnVillage — It used to be an old fishing village and has now transformed into a bustling area with funky little coffee shops, bookstores and jewellery shops.

 Xiamen Mountains to Sea Trail (**compulsory item**) — The first choice place to see the mountains, sea and sunset.

6 Xiamen OR Quanzhou Kuala Lumpur

(B/L/MOB)

 Proceed to airport for your flight back home.

Compulsory Item: Xiangzi bridge (entry ticket) + Zhongshan Road Pedestrian Street + Eight Market + Xiamen Mountains to Sea Trail

RM 300 /pax



附带条约

TERMS & CONDITION

- 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
- 行程表附上照片仅供参考。
- 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条款细则。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not be liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
- Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
- An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	酒店 HOTEL
1	机上用餐 MOB	√	√	泉州长城戴斯酒店 或同级 Great Wall Days Inn Hotel or similar
2	酒店 Hotel	√	√	龙岩永定客都国际温泉度假村 或同级 Longyan Capital International Hot Spring Resort or similar
3	酒店 Hotel	√	√	潮州宝华酒店 或同级 Baohua Hotel or similar
4	酒店 Hotel	√	√	厦门森海丽景酒店 或同级 The Greenway Hotel or similar
5	酒店 Hotel	√	-	
6	酒店 Hotel	√	机上用餐 MOB	

出发日期 DEPARTURE DATE	价格 PRICE	联络方法 CONTACT